
Zápis 

 

ze 41. jednání Školské rady ZŠ Brno, Pavlovská 16, 623 00, konaného 

dne 18. 6. 2019 od 16:30 hod. na ZŠ Pavlovská 16, Brno 

Přítomni: Miroslav Kopál, Petra Forýtková, Mgr. Petra Koudelková, Dipl.-Kfm. Dalimil Ospalý, Mgr. 
Eva Kašparová, Mgr. Simona Hanousková, Bc. Klára Višinková 

Omluven: Ing. Michal Velička, Mgr. Petr Janáček 

Nepřítomni: --- 

Hosté: Mgr. Lumír Sedláček, Jarmila Valíčková 

Jednání zahájil pan Miroslav Kopál. 

 
Program:  

1. Projednání zprávy z šetření České školní inspekce. 
2. Návrh na úpravu Školního řádu. 
3. Seznámení s děním na škole a s plány pro školní rok 2019/20. 
4. Oznámení ukončení činnosti v ŠR pana Kopála a plán voleb na uvolněné místo. 
5. Různé. 

 
Hlasování o programu: schváleno jednomyslně (přítomno 9)  

k bodu 1/  

Pan ředitel seznámil členy školské rady s výsledky šetření ČŠI, které proběhlo na základě podání 
stížnosti. Ředitel školy podal vyjádření k výsledku šetření, uvedl, že byla realizovaná řada doporučení a 
bude v opatřeních pokračovat i v dalším školním roce.  

Do diskuze se zapojili všichni členové, bylo navrženo, aby na první jednání školské rady přišla jako host 
školní psycholožka, která by se k problematice vyjádřila. 

 

Vzato na vědomí všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 7). 

k bodu 2/  

Eva Kašparová podala informace k navrhované změně školního řádu, který se týká Uvolňování žáka 
z vyučování, viz příloha.  

Jarmila Valíčková vysvětlila potřebu změny v řádu školní družiny. Jedná se o posunutí prvního času 
odchodu z 13:00 na 14:00 hodin. 

Odsouhlaseno všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 7). 



k bodu 3/  

Ředitel školy sdělil, že o velkých prázdninách měla probíhat oprava rozvodu vody v budově školy, je 
však odložena o rok. Dále se musí v budově školy opravit podlahy, na podzim se bude o realizaci 
jednat. Do prostor šaten v prvním patře budou instalovány skříňky pro žáky, v přízemí budou šatny ve 
stávajícím režimu z provozních důvodů (odpolední pronájmy a ukládání věcí i době provozu školní 
družiny). V některých částech školy se bude malovat. Osvětlení se bude postupně vyměňovat. 

Škola v budoucnu počítá s opravou podlahy v tělocvičnách, náklady jsou odhadnuty na 1,5 mil. Kč, 
nyní je k dispozici částka 300 tis. Kč.  

U beach volejbalového hřiště bude v létě vybudován větrolam. 

Vzato na vědomí všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 7). 

 

K bodu 4/ 

Členové poděkovali za dlouholetou obětavou činnost panu Kopálovi ve školské radě. V září 
proběhnou volby, ze kterých vzejde nový člen. Následně bude na prvním zářijovém jednání probíhat 
volba předsedy. 

Vzato na vědomí všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 7). 

 

k bodu 5/  

Byla nadnesena nespokojenost některých rodičů s faktem, že do matematické třídy pro rok 2019/20 
byl přijat žák s problematickým chováním. Kritérium pro přijetí do matematické třídy je dosažení 
výsledku v talentové zkoušce. Vzhledem k různým počtům přihlášených žáků je výše úspěšnosti u 
zkoušky v různých letech různá. 

Pan Kopál se dotázal na možnost pořízení mycího stroje, ředitel sdělil, že nákup případně i 
repasovaného stroje je ve fázi zjišťování. Dále se musí zvážit váha stroje a přemisťovaní mezi patry po 
schodech. Na to pan Kopál reagoval, zda by mohl zřizovatel poskytnout půjčku/dotaci škole na 
vybudování venkovního výtahu. Ředitel školy v této věci osloví zřizovatele. 

Vzato na vědomí všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 7). 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 18:40 h. 

Zápis provedla: Eva Kašparová  Zápis ověřil: Miroslav Kopál 


